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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft 
inzake Singel 9.  
 
Vraag 1 
Waarom geeft u geen gehoor aan het advies van de GGD? 
 
Antwoord 1 
Wij nemen het door het Leger des Heils gevraagde advies van de GGD serieus, vandaar dat wij 
aanvullend nog informatie hebben opgevraagd bij de GGD. Zij geven aan dat dit een algemeen 
advies is. Er wordt vanuit het Rijk en het RIVM geen uitzondering op de 1,5 meter maatregel 
gemaakt voor de doelgroep dak-en thuislozen. Ik vraag het Leger des Heils om met de GGD Zuid-
Limburg te kijken naar de mogelijkheden om de vaccinatiegraad onder de doelgroep te verhogen.  
 
Vraag 2 
Bent u het niet met ons eens dat het een slecht voorbeeld is om een advies van de GGD te negeren 
terwijl we juist nu bijna 1,5 jaar lang ons best doen om adviezen van de GGD juist te volgen? 
 
Antwoord 2 
Zie antwoord 1.  
 
Vraag 3 
Waarom is de streefdatum die u in de beantwoording van onze vragen uit 2019 heeft genoemd ten 
aanzien van nieuwe huisvesting niet gehaald? Het is toch niet zo dat in Coronatijd en tijdens de 
tijdelijke verhuizing naar Overmaze dit onderwerp helemaal stil heeft gelegen? U schrijft over krapte 
op de woonmarkt, maar we mogen toch concluderen dat verhuizen van Singel 9 al een veel langere 
geschiedenis kent? 
 
Antwoord 3 
Het spreekt voor zich dat ook wij graag al een passende alternatieve locatie hadden gehad in onze 
stad. Het vinden van een nieuwe en meer passende locatie voor de dag- en nachtopvang is een 
intensief en langdurig proces waarbij rekening gehouden moet worden met allerlei aspecten zoals 
beschikbare woonruimte, faciliteiten in de omgeving, belastbaarheid van de buurt etc. Dit zorgt 
ervoor dat, hoewel we de noodzaak onderkennen, er op dit moment nog geen nieuwe locatie 
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gerealiseerd is. Er zijn wel al doorstroomwoningen gerealiseerd waardoor de druk op de 
maatschappelijke opvangplekken afneemt. Daarnaast vindt continue overleg plaats met 
ketenpartners over de doorstroom van cliënten uit de DNO naar andere (beschermde) woonvormen. 
Ook zijn we concreet aan de slag met het realiseren van tijdelijke en permanente alternatieven. Zo 
zijn we al bezig met de Skaeve Huse in Malberg en maken we vanaf de zomer gebruik van 
wooneenheden aan de Salernolaan. Zodra de haalbaarheid van een plan concreet is, informeer ik 
uw raad nader. 
 
Vraag 4 
Hoe ver bent u met nieuwe huisvesting? Zijn er al locaties gevonden of is er nog geen enkele locatie 
gevonden? Hoe wordt de buurt betrokken? 
 
Antwoord 4 
Zie antwoord 3. Zodra er groen licht is voor een locatie dan gaan we in gesprek met de buurt om het 
initiatief zo goed mogelijk te kunnen laten landen.  
 
Vraag 5  
Had het niet op uw weg gelegen om de raad te informeren dat de eerdere toezegging omtrent 
sluiting van Singel 9 niet gehaald zou worden? 
 
Antwoord 5 
Zoals geantwoord op uw schriftelijke vragen van 2019 betrof het ons inziens een streven, geen harde 
toezegging. Bij de verhuizing naar Overmaze is aan de voorzijde duidelijk gecommuniceerd dat de 
DNO zou terugkeren naar de Singel na opheffen van de 1,5 meter maatregel.  
 
Vraag 6 
Hoeveel budget heeft u beschikbaar voor alternatieven huisvesting? 
 
Antwoord 6 
Er is voor alternatieve huisvestiging Singel in 2021 € 272.500 gereserveerd. 

 
Vraag 7  
Welke maatregelen gaat u exact nemen om de dak- en nachtopvang veilig te laten functioneren? 
 
Antwoord 7 
Het Leger des Heils is verantwoordelijk voor de uitvoering van zorg. Hieronder valt ook het bewaken 
en inrichten van een veilige omgeving. Als gemeente zorgen wij voor de gebouwtechnische 
veiligheid en streven we ernaar met een zo klein mogelijke groep terug te keren naar Singel 9.  
 
Vraag 8  
Op welke termijn mogen we een definitief voorstel voor verhuizing uit Singel 9 tegemoetzien? 
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Antwoord 8 
Een harde datum kunnen wij niet noemen, maar wij doen er alles aan om u begin 2022 te kunnen 
schetsen hoe de DNO in Singel 9 wordt afgebouwd.   
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 

 
Anita Bastiaans 
Wethouder Zorg, Welzijn, Gezondheid en Diversiteit 
 
 


